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BAŞKAN GÜLER: "ORDU’YA DEĞER KATACAK HER PROJEYE TAM DESTEK VERMEYE
DEVAM EDECEĞİZ"

Yakın zamanda denize döküldüğü havzada ıslah çalışması yapılan, çöp alanı temizlenen, halka
açık park ve Kültür Otağı ile renklendirilen Melet havzasına komşu konumdaki parselde yeni bir
projeye imza atılıyor. İçinde ihtisas çarşısı,ofis ve konut bloklarının bulunacağı ParkMelet projesi
yakında başlıyor.

Ordu Büyükşehir Belediyesi iştirak şirketi ORKENT AŞ tarafından gerçekleştirilecek olan ve
Altınordu ilçesine ayrı bir değer katması hedeflenen projenin tanıtımı gerçekleştirildi. Tanıtım
programına Ordu Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.Mehmet Hilmi Güler’in yanı sıra İlçe Belediye
Başkanları, sanat, siyaset ve iş dünyasından çok sayıda davetli katıldı. Düzenlenen programda
bir konuşma gerçekleştiren Başkan Güler, "Büyükşehir Belediyesi olarak iş adamlarımıza
kapımız sonuna kadar açık. Sizlerin fikirlerine ve sizlere çok önem veriyoruz" dedi.
BAŞKAN GÜLER: “İLİMİZE DEĞER KATACAK HER PROJEYİ DESTEKLEYECEĞİZ”
ParkMelet projesinin Ordu’ya ayrı bir değer katacağının altını çizen Başkan Güler, “Ordu’ya
değer katacak her projeye tam destek veriyoruz. İş adamlarımızın fikirlerini önemsiyor, onlara
değer veriyoruz” dedi.
Başkan Güler, açıklamasında şu ifadelere yer verdi:
“Bugün burada güzel bir projeyi gerçekleştirmek için bir araya geldik. Ordu son yıllarda büyük
atılımlar yapan bir şehirdir. Bu proje ile yeni bir atılımın fitili ateşlenmiş oldu. Büyükşehir
Belediyesi olarak yepyeni bir anlayış ile iş insanlarımıza yeni fırsatlar sunuyoruz. Büyükşehir
Belediyesi olarak yaptığımız örnek çalışmalarla iş adamlarımıza nelerin yapılabileceği
konusunda hatırlatma yapıyoruz. Bizim amacımız zaten yönetmek değil tam tersine
yönlendirmek. Şehrimizin böyle güzel ve akıllı binalara ihtiyacı var. Ordu Büyükşehir Belediyesi
olarak buna öncelik ederek böyle akıllı ve son sistem bir projeyi ilimize kazandırdık. 
Ordu Büyükşehir Belediyesi olarak ilimize değer katacak her projeye tüm desteğimizi sonuna
kadar verdik, bundan sonra da vermeye devam edeceğiz. Sizlerin de fikirleri bizim için önemli.
Siz kıymetli iş insanlarımız ve sanatseverlerimizin böyle güzel projelerine her zaman destek
vereceğiz. Böyle güzel bir projeyi ilimize kazandırdığı için Büyükşehir Belediyemiz iştirak şirketi
olan ORKENT’e ve kıymetli çalışanlarına çok teşekkür ediyorum. Projenin ilimize hayırlı
olmasını temenni ediyorum.”
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“ORDU’NUN VİZYONUNU DAHA DA YUKARIYA TAŞIYACAK”
ParkMelet projesinin Ordu’ya ayrı bir değer katacağının altını çizen Orkent Yönetim Kurulu
Başkanı Mimar Nihat Şen, "Bu proje ile Ordu’nun vizyonu değişecek" dedi.
Mimar Nihat Şen, yaptığı açıklamada şu ifadelere yer verdi:
“Öncelikle ParkMelet projesinin lansmanına katılan siz değerli katılımcılara çok teşekkür
ediyorum. Ordu Büyükşehir Belediye Başkanımızın destekleri ile Orkent şirketimiz tarafından
başlatılan ParkMelet projemiz ilimize ayrı bir değer katacak. Bu projemizde konut, ofis ve ihtisas
çarşısı bir arada yer alıyor. Projemiz çok kısa süre içinde başta ilimiz olmak üzere bölgeye de
hizmet verecek. Çeşitli gruplarını barındıracak ihtisas çarşısında vatandaşlarımız tüm
ihtiyaçlarını bu çarşıdan kolaylıkla karşılayabilecektir. Her katında ayrı bir meslek grubunun yer
alacağı çarşıda a’dan z’ye o meslek grubuna ilişkin her şeyi bulabileceksiniz. Konut ve
ofislerinde yer alacağı bu projemize siz kıymetli iş adamlarımızın sahip çıkacağından hiç
şüphemiz yok. İlimize ayrı bir değer katacak olan bu projemizin şimdiden hayırlı olmasını
temenni ediyorum."
OYUNCU ASLIHAN GÜNER: “ORDU BENİM İKİNCİ EVİM”
‘Kuzey Yıldızı İlk Aşk' dizisiyle hafızalara kazınan Aslıhan Güner, “Ordu’ya geldiğim günden bu
güne kadar bana gösterilen ilgi ve alaka için çok teşekkür ediyorum. Ordu benim ikinci evimdi.
ParkMelet projesini çok beğendim. Bu projenin Ordu’ya değer katacağına inanıyorum. Bu proje
sayesinde artık her fırsat bulduğum anda bu güzel şehre tekrar geleceğim. Bu projenin Ordu’ya
hayırlı olmasını temenni ediyorum” diye konuştu.
ParkMelet tanıtım programı daha sonra projenin slayt sunumu ile sona erdi.
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